

樹德科技大學境外學生通過華語文能力測驗獎勵要點 切結書

Shu-Te University International Student Chinese Proficiency Incentive Guidelines AFFIDAVIT

本人(Name)：_____ 系所(Department)：_____

學號(Student ID)：_____

茲申請華語文能力測驗（TOCFL）基礎級（Level 2）獎勵金，特此切結如下：

I am applying for the TOCFL Basic Level (Level 2) Incentive and hereby declare as follows:

一、本人於入學後首次參加並通過基礎級（Level 2）華語文能力測驗，符合申請獎勵之規定。

I have passed the TOCFL Basic Level (Level 2) for the first time after enrollment, fulfilling the eligibility requirements.

二、本人確認並聲明：入學前未曾取得該級（含以上級別）之華語文能力測驗（TOCFL）證書。

I confirm and declare that I have never obtained a TOCFL certificate of this level or above prior to enrollment.

三、本人保證上述所述內容皆屬實，無虛偽不實情事。倘若日後經查證與事實不符，本人願意：

（一）全數退還已領取之獎勵金。

（二）接受取消後續相關獎勵申請資格之處置，不持異議。

I guarantee that all statements above are true. If any falsehood is discovered, I agree to:

(1) Return all incentive funds received.

(2) Accept the cancellation of eligibility for future incentive applications without objection.

本人已完全理解並同意上述切結內容，特立此書為憑。

I fully understand and agree to the above declaration. This affidavit is hereby issued as proof.

立書人簽名 Signature of Applicant: _____

日期 Date: _____ / _____ / _____